

CAPDHHE Annual Gathering

June 24, 2021

An afternoon of Learning, Self Care & Celebration

*Curated just for equity and human rights professionals
working in higher education.*

** world-class speakers * time for wellness * celebration of the best talent*



Please join CAPDHHE members and friends **on June 24th from 12:00-4:00pm ET** for an afternoon curated just for equity and human rights professionals working in higher education. With world-class speakers, a dedicated time for wellness, and celebration of some of the best talent in post-secondary education, this is an event not to be missed. Check out the agenda below, and save the date to join us for as many or as few events in the afternoon depending on what your schedule allows!

This year we are sending all CAPDHHE members who register early a beautiful kit full of self-care items carefully selected from small producers from across Turtle Island. Be one of the first members to register to get your gift!

This event is free of charge and open to everyone.

If you have any questions, or you wish to purchase a membership, please contact sonya.nigam@gmail.com.

Register Here: <https://www.eventbrite.ca/e/capdhhe-june-gathering-tickets-152682354031>

***IMPORTANT:** please be sure to provide your Home Address so we can get you the member's only gift. We want to make sure that this gift gets to you!*

CAPDHHE Annual Gathering Agenda

Part 1: Learning

Join us from 12:00-1:30pm ET for an opportunity to enhance your professional development

12:00	Welcome and Opening
12:05	Indigenous prayer and Opening
12:10	Opening Remarks from Jane Ngobia, Vice-President Inclusive Communities, Sheridan College “Reflections & Lessons for Equity Practitioners: If I Knew Then What I Know Now”
12:30	Expert Panel on “Insights on Investigations during COVID” Panelists: Jesse Elders, Kastner Lam LLP, Cory Boyd, Ruben Tomlinson LLP, Njeri Damali Sojourner-Campbell, Hicks Morley LLP
	Expert Panel on “Insights on Investigations during COVID” Panelists: Jesse Elders, Kastner Lam LLP, Cory Boyd, Ruben Tomlinson LLP, Njeri Damali Sojourner-Campbell, Hicks Morley LLP

1:30-1:45 Break

Part 2 – Care & Community

Join us to connect with your peers and invest some time in self-care

01:45	Annual General Meeting (hear from the CAPDHHE Executive on organization matters)
02:15	Caring for Ourselves as We Care for Others Wellness Session and Dialogue with Sarena Johnson, Lenape, Anishinaabe and Cree Metis storyteller

3:15-3:30 Break

Part 3 – Celebration

Join us to recognize our amazing colleagues with the CAPDHHE Annual Awards

03:30	National Awards of Excellence to celebrate and honour CAPDHHE members and volunteers who promote Equity, Diversity & Inclusion (EDI) in higher education in Canada, with six distinct award categories
-------	--

Register Here: <https://www.eventbrite.ca/e/capdhhe-june-gathering-tickets-152682354031>

IMPORTANT: please be sure to provide your Home Address so we can mail you the member’s only gift. We want to make sure it gets to you!

Objet : Avis de l'Assemblée annuelle de l'ACPDHMES 2021

Joignez-vous à la collectivité ACPDHMES l'après-midi du **24 juin, de 12 h à 16 h (HE)**, pour assister à l'évènement organisé pour les professionnels en droits de la personne, travaillant en milieu d'enseignement supérieure.

Des conférenciers exceptionnels, une période réservée à l'auto-soins et une célébration soulignant les meilleurs talents en éducation postsecondaire font de cette rencontre un évènement à ne pas manquer.

Vérifiez l'ordre du jour ci-dessous et réservez cette date pour vous joindre à plusieurs ou encore seulement certains items selon vos disponibilités.

Cette année, nous faisons parvenir à tous les membres qui s'inscrivent tôt une très jolie trousse de produits d'auto-soins soigneusement sélectionnés auprès de petits producteurs de l'Île de la Tortue. Soyez l'un des premiers à vous inscrire pour recevoir votre cadeau!

Cet évènement est gratuit et ouvert à tous.

Si vous avez des questions ou si vous souhaitez acheter une abonnement, veuillez contacter sonya.nigam@gmail.com.

Inscrivez-vous ici : <https://www.eventbrite.ca/e/capdhhe-june-gathering-tickets-152682354031>

***IMPORTANT :** Assurez-vous d'inclure votre adresse du domicile afin de recevoir votre cadeau. Nous voulons nous assurer que notre cadeau se rende jusqu'à vous.*

Ordre du jour de l'Assemblée annuelle de l'ACPDHMES 2021

Partie 1 – Apprentissage

Joignez-vous à nous de 12 h à 13 h 30 pour une opportunité d'améliorer votre développement professionnel.

12 h	Mot de bienvenue et ouverture
12 h 05	Prière autochtone et ouverture
12 h 10	Allocution d'ouverture de Dre Jane Ngobia, vice-présidente des communautés inclusives, Sheridan College "Reflections & Lessons for Equity Practitioners: If I Knew Then What I Know Now"
12 h 30	Panel d'experts « Aperçu des enquêtes en période de COVID » Jesse Elder, Kastner Lam LLP, Cory Boyd, Ruben Tomlinson LLP, Njeri Campbell, Hicks Morley LLP

13 h 30 – 13h45 Pause

Partie 2 – Santé et collectivité

Joignez-vous à nous pour connecter avec vos confrères et consœurs et investir du temps en auto-soins

13 h 45	Assemblée générale annuelle (la direction de l'ACPDHMES discutera de l'organisation)
14 h 15	Prendre soin de nous, comme nous prenons soin d'autrui. Atelier de quiétude et d'échange avec Sarena Johnson, Lenape , Anishinaabe et conteuse Crie Métisse

15 h 15 – 15 h 30 Pause

Partie 3 – Célébration

Joignez-vous à nous afin d'honorer nos remarquables collègues lors de l'attribution des prix annuels

15 h 30	Prix nationaux d'Excellence décernés aux membres et aux bénévoles de l'ACPDHMES pour souligner et honorer leur implication dans l'Équité, la Diversité et l'Inclusion (EDI) dans les hautes sphères de l'éducation au Canada. Ces prix sont divisés en 6 catégories distinctes.
---------	---

Inscrivez-vous ici : <https://www.eventbrite.ca/e/capdhhe-june-gathering-tickets-152682354031>

***IMPORTANT :** Assurez-vous d'inclure votre adresse du domicile afin de recevoir votre cadeau. Nous voulons nous assurer que notre cadeau se rende jusqu'à vous.*